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Kommunfullmäktige 2015-09-07  
 

Justerandes sign  Utdragsbestyrkande 
   
 
  

 

Plats och tid Kommunhusets tingssal , måndagen den 7 september 2015 kl 18.30-21.40. 
Ajournering  mellan kl 20.05-20.20. 

 
Beslutande Se bilaga 
 
 
 
 
  
 
 

Övriga deltagande  Anders Johansson, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, kommunsekreterare 
 Helena Nilsson, regiondirektör Regionförbundet, § 135 
 Martin Nilsson, budgetekonom, § 136 
 Marie Larson, förskolechef, § 137 
 Roger Petersson, rektor, § 138 
 
 
Utses att justera Ing-Britt Loberg (S) och Tuva Bojstedt (KD)     
 
Tid och plats för justering Måndagen den 14 september 2015 kl 16.00      
 
Underskrifter Sekreterare  .............................................................................. Paragrafer 132 - 162  

Agneta Rodriguez 
 

  
 Ordförande  ............................................................................... 
  Anders Ek 
 
  
 Justerande    ...................................................................................................................................................................... 
  Ing-Britt Loberg   Tuva Bojstedt 

________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige 
 

Sammanträdesdatum  2015-09-07  
 
 

Datum för anslags uppsättande  2015-09-15 Datum för anslags nedtagande 2015-10-07 
 
 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
 
Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (42) 
 
Kommunfullmäktige  2015-09-07  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 132     DNR: KU.2015.7  
 
 
 
Godkännande av dagordning     
Ordföranden förlår att dagordningen kompletteras med en avsägelse från 
politiska uppdrag.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkännes. 
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KF § 133     DNR: KU.2015.8  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort    
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella 
anslagstavla, annonsering på kommunens hemsida samt genom publicering 
av kallelse på politikerwebben på kommunens hemsida. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (42) 
 
Kommunfullmäktige  2015-09-07  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 134     DNR: KU.2015.9  
 
 
 
Allmänhetens frågestund    
Inge Kastberg, Basthult, ställer följande frågor till kommunstyrelsens 
ordförande Stihna Johansson Evertsson (C): 
 
1.  Kommunfullmäktige beslutade 2013-05-06 att anta bredbandsstrategin 
samt att ge bredbandssamordnaren i uppdrag att i maj 2014 presentera en 
redovisning för kommunfullmäktige hur långt arbetet med 
bredbandsutbyggnaden avancerat. Har kommunfullmäktige fått denna 
redovisning vid angivet datum? 
 
2.  I handlingarna till dagen fullmäktigemöte framgår i underlaget till punkt 
10 att måluppfyllelsen för 100 Mbit till alla ligger på mellan 11% (633 
personer) och "troligen" 40% (2303 personer) kommer att nås under 2015. 
Vilka förändringar i strategin kommer Högsby kommun att göra för att 
uppnå bredbandsstrategins mål 100% (5755 personer) år 2020, vilket också 
är Regionförbundets mål för Kalmar län ? 
 
3.  Det framgår också i handlingarna för punkt 10 ikväll att "Flera 
bredbandsprojekt pågår och efterfrågan ökar hela tiden", dessa projekt 
genomförs på landsbygden (utanför tätorter) främst av byalag och 
samhällsföreningar. Kommer erfarenheter av genomförda projekt och 
behoven för pågende projekt att tillvaratas i en framtida justering av 
Bredbandsstrategin? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar: 
 
1.  På kommunfullmäktiges sammanträde 2014-04-07 besvarade dåvarande 
kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) en enkel fråga som 
innebar en utförlig redovisning av pågående arbetet med 
bredbandsutbyggnaden med mera. I och med det beslutade 
kommunfullmäktige att uppdraget som kommunfullmäktige beslutade om 
2013-05-06, § 68, att ge bredbandssamordnaren i uppdrag att i maj 2014 
presentera en redovisning för kommunfullmäktige hur långt arbetet med 
bredbandsutbyggnaden avancerat stryks i och med redovisningen som 
lämnats av kommunstyrelsens ordförande. 
 
2.  Frågan kommer till kommunledningsutskottet 2015-09-08 och till 
kommunstyrelsen 2015-10-13 och till kommunfullmäktige i november. 
 
3.  Ja.
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KF § 135     DNR: KU.2015.208  
 
 
 
Besök av Regionförbundets nya VD    
Till dagens sammanträde har kommunfullmäktige bjudit in 
Regionförbundets regiondirektör Helena Nilsson. Regiondirektören 
informerar bland annat om:  

• Pågående arbete med regionbildning med landstinget. Ska 
genomföras från och med 2019-01-01.  

• Ny studie ska beställas från OECD  
• OECD-studien från 2011 angående näringslivsverksamheten 
• Livsmedelsstrategi för Kalmar län snart klar 
• Digital Agenda 

 
Tid för frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för besöket och informationen. 
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KF § 136     DNR: KU.2015.197  
 
 
 
Information om övergång till komponentavskrivning   
Martin Nilsson, budgetekonom, informerar kring regler avseende 
komponentavskrivningar. Motivet är att det ger en mer rättvisande resultat- 
och balansräkning. Det innebär att driftbudget, i form av underhåll, minskar 
medan investeringsbudget kommer att öka med ökande avskrivningar som 
följd.  
 
Komponentavskrivning innebär att man bokföringsmässigt delar upp en 
tillgång i olika komponenter. Anläggningar som berörs är fastigheter, gator 
& vägar, VA och vattenverk. Målet är att under 2015 slutföra övergången 
av fastigheter samt att under 2016 påbörja övergången av gator & vägar.  
 
Kommunstyrelsens ordförande föreslår att även kommunfullmäktiges 
ledamöter får samma information. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen. 
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KF § 137     DNR: UU.2014.27  
 
 
 
Redovisning av skolchefens utredning beträffande påverkan av 
driftbudget med anledning av nya förskoleplatser    
Skolchefen fick 2015-05-04 i uppdrag från kommunfullmäktige att 
redovisa hur driftbudget 2015 påverkas av kostnader med anledning av de 
två nya förskoleavdelningarna.  
 
Uppdraget redovisas dels genom en sammanställning av kostnader som 
uppstår under 2015 för paviljongerna på Fröviområdet. De uppgår till 1,7 
miljoner kronor. Till detta tillkommer kostnad för lokalvård och kost. 
Dessa kostnader påverkar driftsbudget 2015, och finansieras genom medel 
via återbetalning av AFA-försäkring. 
 
Dels genom en sammanställning av kostnader som uppstår med anledning 
av projektering av två nya förskoleavdelningar på Lilleboområdet. De 
beräknas uppgå till 1,2 miljoner kronor. Kostnader för skolgård, 
parkeringsplatser och skyltar kan tillkomma. Detta avser investeringar och 
finansieras via medel i investeringsbudget som ursprungligen avsåg 
renovering av Ruda skola. 
 
Vid dagens sammanträde informerar rektor Marie Larsson om hur det har 
gått med installationen av de nya paviljongerna och om 
förskoleverksamheten. 
 
Föreslås att även kostnaderna för måltid och städ samt uppvärmning och el 
redovisas. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Skolchefens uppdrag att redovisa hur driftbudget 2015 påverkas av 
kostnader med anledning av de två nya förskoleavdelningarna godkännes.  
 
Beslutsunderlag 
Utredning skolchef påverkan driftsbudget.doc 
Komplettering kostnader paviljongen.doc 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 169  
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi 
Skolchef 
Förskolechef 
ÖSK 
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KF § 138     DNR: KU.2014.172  
 
 
 
Redovisning av simkunnigheten i grundskolan    
Kommunfullmäktige beslutade 2012-11-05, § 165 att ge utbildningsutskottet 
i uppdrag att redovisa årligen hur simkunnigheten utvecklas mot bakgrund 
av sin egen utarbetade plan för att höja simkunnigheten bland skoleleverna. 
Redovisning sker till kommunfullmäktige årligen i september månad. 
 
Rektor Roger Petersson redovisar simkunnigheten bland 
grundskoeeleverna. Förutom den kommunala sommarsimskolan erbjuds 
stödsimskola i Oskarshamn och Åseda. Cirka 30 elever har lärt sig simma 
tack vare stödsimskolan.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för redovisningen. 
 
Ajournering 
Kommunfullmäktige ajourneras i 15 minuter, mellan kl 20.05-20.20. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Rektor 
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KF § 139     DNR: KU.2015.179  
 
 
 
Vision Högsby kommun   
Av Högsby kommuns styrsystem framgår att Kommunfullmäktige 
fastställer en övergripande vision och inriktningsmål på kommunnivå. Den 
nu gällande visionen antogs 2011-11-07. Visionen behöver nu ses över för 
att kunna antas i kommunfullmäktige  i januari 2016. Utgångspunkten för 
visionen ska vara de lokala partipolitiska programmen. En tidsplan är 
framtagen. Vid kommunstyrelsesammanträden i augusti, september, 
oktober och december adjungeras en representant från Vänsterpartiet för att 
uppnå delaktighet från alla politiska partier som finns representerade i 
kommunfullmäktige. Visionen ska tas fram med stor delaktighet från de 
kommunala råden, medarbetare, de kommunala bolagen, Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) och partigrupperna. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Ett förslag till vision för Högsby kommun tas fram till 
kommunfullmäktiges sammanträde i januari 2016.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ett förslag till vision för Högsby kommun tas fram till 
kommunfullmäktiges sammanträde i februari 2016.  
 
 
 
Beslutsunderlag 
Ma°lsa¨ttningar partipolitiska program - Nula¨ge.doc 
Plan vision.xls 
Visionsarbete - utgångspunkter för nulägesanalys.doc 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 161  
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchef 
Utvecklingsstrateg 
Partigruppsordförandena
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KF § 140     DNR: SU.2015.17  
 
 
 
Förtydligande tillägg till hemsjukvårdsavtalet     
Hemsjukvårdsavtalet trädde i kraft 1 januari 2008. En utvärdering av 
Hemsjukvårdsavtalet genomfördes 2013 och 2014. I utvärderingen 
framkom behov av att förtydliga tillägg till hemsjukvårdsavtalet. Tilläggen 
handlar bland annat om att vårdcentral har blivit hälsocentral och 
hälsovalsenhet, att ansvaret gäller oavsett diagnosgrupp, vad som avses 
med vårdplanering, om läkarmedverkan med mera. 
 
Socialutskottets förslag 
Socialutskottet föreslår till kommunstyrelsen att godkänna förtydligande 
tillägg till hemsjukvårdsavtalet samt ramavtal om läkarmedverkan. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Förtydligande tillägg till hemsjukvårdsavtalet samt ramavtal om 
läkarmedverkan godkännes. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Förtydligande tillägg till hemsjukvårdsavtalet samt ramavtal om 
läkarmedverkan godkännes. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2015-05-12 - KS § 143 
Ramavtal om läkarmedverkan.pdf 
Förtydligande tillägg till avtal.pdf 
Rapport fördjupad utredning.pdf  
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Socialchef 
Regionförbundet
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KF § 141     DNR: KPU.2014.136  
 
 
 
Arvoden till externa ledamöter och ersättare i bolagen   
Enligt bolagsordningen för Högsby Energi AB och Högsby Bostäder AB, 
fastställd av kommunfullmäktige 2013-09-02 ska styrelsen bestå av fem 
ledamöter varav tre politiska företrädare och två externa ledamöter. 
Styrelsen skall ha tre suppleanter varav två politiska företrädare och en 
extern ledamot.  
 
2014-11-03 fastställde kommunfullmäktige fasta och rörliga arvoden för 
förtroendevalda 2015. Kommunfullmäktige har även att besluta om 
ersättning för de externa ledamöterna i bolagens styrelser. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa arvoden för 
externa ledamöter till 1,0 prisbasbelopp (2015 uppgår prisbasbeloppet till 
44 500 kr.)  För extern suppleant fastställs arvodet till 0,5 prisbasbelopp. 
Ersättning för sammanträden ska inte utgå till externa ledamöter. 
_____ 
 
Förslag under kommunfullmäktiges 
Ingemar Svanström (C) föreslår som tilläggsförslag att ordet max införs 
framför beloppen. 
 
Lars Elmborg (KD) och Jonas Erlandsson (S) föreslår att 
kommunfullmäktige belutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag och med  Ingemar Svanströms förslag som 
tillägg och finner att kommunfullmäktige vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag samt med tilläggsförslaget från Ingemar 
Svanström. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa arvoden för 
externa ledamöter till max 1,0 prisbasbelopp (2015 uppgår prisbasbeloppet 
till 44 500 kr.)   
 
För extern suppleant fastställs arvodet till max 0,5 prisbasbelopp.  
 
Ersättning för sammanträden ska inte utgå till externa ledamöter. 
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KF § 141     DNR: KPU.2014.136  
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 165  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
HBAB 
HEAB 
Ekonomi 
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KF § 142     DNR: KU.2015.146  
 
 
 
Väg Fagerhult-Tränsjömåla nr 19526   
En skrivelse har inkommit till kommunledningsutskottet, 2015-05-19, 
gällande enskild väg 19526 Fagerhult-Tränsjömåla från en arbetsgrupp 
bestående av invånare längs med vägen. 
 
Arbetsgruppen har bildats i syfte att förbättra och ordna beläggning av ovan 
nämnda väg. De har kommit fram till att en lantmäteriförrättning för att 
själva kunna sköta och besluta om vägen är det som behövs för att kunna få 
till dessa önskemål.  
 
Arbetsgruppen yrkar därför på att Högsby kommun ska stå som borgenär 
för den lantmäteriavgift som eventuellt skulle bli aktuell om 
anläggningsförrättning av olika anledningar inte blir genomförbart. 
Genomförs förrättningen fullt ut kommer den att bekostas av 
fastighetsägarna som blir del i vägsamfälligheten fördelat på de andelstal 
som man kommer fram till.  
 
Gatuavdelningens  yttrande 
Drift och underhåll av aktuell väg sköts idag av Högsby kommun via ÖSK. 
Det är en så kallad ”sovande” vägsamfällighet som saknar förrättning. 
Högsby kommun sköter idag 33 av totalt 54 vägsamfälligheter. Utöver 
detta så sköter även Högsby kommun vinterväghållningen åt 13 av 21 
fristående vägsamfälligheter.  
 
Skötseln av de fristående vägsamfälligheterna är generellt sett bättre än de 
som Högsby kommun sköter. Anledningen till detta är att man i de 
fristående vägsamfälligheterna lägger ner mer ideellt arbete vilket ger mer 
valuta för det statliga bidrag som man erhåller från Trafikverket.  
 
Det är samtidigt ett väldigt stort beting för ÖSK:s gatuavdelning att sköta 
detta underhåll då den kommunala delen av budgeten inte motsvarar 
Trafikverkets beräknade kostnad för att sköta vägarna. Trafikverkets 
kostnad är beräknad till 1 620 tkr och den kommunala budgeten är på 1 500 
tkr varav 780 tkr är bidrag från Trafikverket. Det innebär att det saknas ca 
120 tkr i budgeten. Då bör man även vara medveten om att Trafikverket har 
höjt sitt bidrag med ca 100 tkr jämfört med tidigare år. Till detta tillkommer 
ett stort beting med privata utfartsvägar som ÖSK:s gatuavdelning också 
sköter. 
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KF § 142     DNR: KU.2015.146  
 
 
Därför anser gatuavdelningen att det är mycket positivt att en arbetsgrupp 
har bildats med målsättningen att ta över driften av aktuell väg. På så sätt 
kan man få en mer kostnadseffektiv förvaltning av vägen och man har 
större möjlighet att få till en beläggning av vägen än om Högsby kommun 
sköter vägen. Anledningen till att Högsby kommun inte kan få till en 
beläggning av vägen är att Trafikverket inte beviljar bidrag för en sådan 
investering då vägen inte är tillräckligt trafikerad. Det innebär att Högsby 
kommun i så fall skulle få stå för hela kostnaden själva. Då det saknas 
beslut för sådana investeringar kan inte detta genomföras. De 300 tkr som 
finns att tillgå för investeringar åtgår i första hand till de åtgärder som 
Trafikverket ger bidrag till och till de fristående vägsamfälligheterna. 
 
Gatuavdelningen anser därför att det är strategiskt viktigt för Högsby 
kommun att gå in som borgenär som arbetsgruppen yrkar på. Det bör även 
vara ett generellt åttagande för Högsby kommun om andra fastighetsägare 
vill genomföra lantmäteriförrättningar för att bilda vägsamfälligheter på 
någon av de vägsamfälligheter som Högsby kommun idag sköter. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunledningsutskottet förslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att Högsby kommun ska gå in som borgenär för 
arbetsgruppen för väg 19526 Fagerhult-Tränsjömåla vid en eventuell ej 
genomförbar lantmäteriförrättning. Vidare föreslås att detta ska vara ett 
generellt åtagande för Högsby kommun om andra fastighetsägare vill 
genomföra lantmäteriförrättningar för att bilda vägsamfälligheter på någon 
av de vägsamfälligheter som Högsby kommun idag sköter.  
 
Finansiering av kostnaden för ej genomförbar lantmäteriförrättning belastar 
kommunledningsutskottets budget. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Högsby kommun går in som borgenär för arbetsgruppen för väg 19526 
Fagerhult-Tränsjömåla vid en eventuell ej genomförbar 
lantmäteriförrättning. Vidare föreslås att detta ska vara ett generellt 
åtagande för Högsby kommun om andra fastighetsägare vill genomföra 
lantmäteriförrättningar för att bilda vägsamfälligheter på någon av de  
vägsamfälligheter som Högsby kommun idag sköter.  
 
Finansiering av kostnaden för ej genomförbar lantmäteriförrättning belastar 
kommunledningsutskottets budget. 
_____ 
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KF § 142     DNR: KU.2015.146  
 
 
 
Förslag under kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) föreslår 
annan beslutsformulering avseende första meningen i  första stycket enligt 
följande: " I det fall lantmäteriförrättningen i syfte att bilda en 
vägsamfällighet för väg 19526 Fagerhult-Tränsjömåla inte kan genomföras, 
föreslås att Högsby kommun svarar för förrättningskostnaderna." 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågan om kommunfullmäktige vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag eller enligt Stihna Johansson Evertssons förslag 
och finner att kommunfullmäktige vill besluta enligt Stihan Johansson 
Evertssons förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
I det fall lantmäteriförrättningen i syfte att bilda en vägsamfällighet för väg 
19526 Fagerhult-Tränsjömåla inte kan genomföras, svarar Högsby 
kommun  för förrättningskostnaderna. Vidare beslutas att detta ska vara ett 
generellt åtagande för Högsby kommun om andra fastighetsägare vill 
genomföra lantmäteriförrättningar för att bilda vägsamfälligheter på någon 
av de vägsamfälligheter som Högsby kommun idag sköter.  
 
Finansiering av kostnaden för ej genomförbar lantmäteriförrättning belastar 
kommunledningsutskottets budget. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Väg Fagerhult-Tränsjömåla nr 19526.pdf 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 189  
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Ekonomi 
Arbetsgruppen
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KF § 143     DNR: KU.2015.63  
 
 
 
Uppföljningsrapport per 2015-04-30 ÖSK, Högsby kommuns del   
Uppföljningsrapporter per 2015-04-30 för Hultsfreds och Högsbys 
kommuner är upprättade. 
 
Förbundsdirektionen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) 
beslutade 2015-06-01, § 36, att godkänna uppföljningsrapporter per  
2015-04-30 för Hultsfreds och Högsbys kommuner och överlämnar dessa 
till respektive kommunstyrelse. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Uppföljningsrapporter per 2015-04-30 för Högsby kommun godkännes. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
FD § 36, 2015-06-01. Uppföljningsrapport 2015-04-30 ÖSK 
Investeringsbudget Högsby ÖSK 2015-04-30 
Driftbudget Högsby ÖSK 2015-04-30 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 166  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Ekonomi 
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KF § 144     DNR: KU.2015.189  
 
 
 
Borgensförbindelse Kommuninvest    
Kommuninvest Ekonomisk Förenings upplånings- och utlåningsverksamhet 
bedrivs i det av Föreningen helägda dotterbolaget Kommuninvest i Sverige 
AB (publ) (”Kommuninvest”). För att Kommuninvest i sin upplåning ska få 
bästa möjliga kreditvillkor på lånemarknaden återfinns i Föreningens 
stadgar som villkor för medlemskap, att samtliga medlemmar enligt separat 
tecknad borgensförbindelse ska ansvara solidariskt såsom för egen skuld 
för Kommuninvests samtliga förpliktelser. Samtliga medlemmar har 
tecknat borgensförbindelse. 
 
Samtliga kommunala borgensförbindelser förvaras hos Kommuninvest. Vid 
Kommuninvests upptagande av lån på lånemarknaden presenteras 
borgensförbindelserna för långivaren. I den praktiska hanteringen vid 
företeende av borgensförbindelser i samband med Kommuninvests 
upplåning företräder således Kommuninvest medlemmarna gentemot 
långivarna.  
 
Kommuninvest har infört nya rutiner för att säkerställa att medlemmarnas 
borgensåtaganden vidmakthålls. Ett borgensåtagande är enligt lag endast 
giltigt i tio år från den dag då åtagandet ingicks och ska för kommuner 
föregås av ett beslut i kommunfullmäktige. En motsvarande bekräftelse 
kommer enligt den nya rutinen att göras vart tionde år. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Högsby kommun bekräftar att ingången borgensförbindelse av den 17 
januari 1997 (”Borgensförbindelsen”), vari Högsby kommun åtagit sig 
solidariskt borgensansvar såsom för egen skuld för Kommuninvest i 
Sverige AB:s (publ) (”Kommuninvest”) förpliktelser, alltjämt gäller samt 
att Kommuninvest äger företräda Högsby kommun genom att företa 
samtliga nödvändiga åtgärder för ingående och vidmakthållande av borgen 
enligt Borgensförbindelsen i förhållande till Kommuninvests nuvarande 
och blivande borgenärer.    
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson-Evertsson och 
kommunchef Anders Johansson utses att för kommunens räkning 
underteckna alla handlingar med anledning av detta beslut. 
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KF § 144     DNR: KU.2015.189  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Följebrev ang borgensförbindelse Högsby kommun.DOCX 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 183  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommuninvest 
Ekonomi 
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KF § 145     DNR: KU.2015.129  
 
 
 
Fråga om ansvarsfrihet 2014, Regionförbundet   
Regionförbundet i Kalmar län ombildades från och med 2003 till 
samverkansorgan (kommunförbund) enligt lagen 2002:34 om 
samverkansorgan i länen. I samband därmed ändrades förbundsordningen, 
bland annat avseende beslutsorgan. I stället för fullmäktige finns numera 
enbart en förbundsstyrelse (direktion enligt KL 3 kap, 23 §) som beslutande 
församling.  
 
Detta innebär att ansvarsfrihet beviljas av medlemmarna (kommunerna och 
landstinget).  
 
Regionförbundet hemställer att fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för 2014. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Regionförbundets styrelse beviljas ansvarsfrihet avseende verksamhetsåret  
2014. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Fråga om ansvarsfrihet 2014, Regionförbundet 
Granskning av årsredovisning 2014 Regionförbundet i Kalmar län 
Årsredovisning 2014, Regionförbundet Kalmar län 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 180  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Regionförbundet
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KF § 146     DNR: KU.2015.194  
 
 
 
Avsägelse från politiska uppdrag, Marina Hedman    
Marina Hedman (S) avsäger sig, i skrivelse daterad 2015-07-31, sina 
politiska uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige och  
kommunstyrelsen samt som ledamot  och vice ordförande i  
utbildningsutskottet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Marina Hedmans (S) avsägelse godkännes. 
 
Beslutet översänds till Länsstyrelsen i Kalmar län för ny sammanräkning 
avseende ny ersättare i kommunfullmäktige. 
 
Kommunstyrelsen får i upprag att utse ny ledamot och vice ordförande i 
utbildningsutskottet. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse från politiska uppdrag, Marina Hedman  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Länsstyrelsen 
Marina Hedman 
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KF § 147     DNR: KU.2015.194  
 
 
 
Fyllnadsval ersättare kommunstyrelsen, efter Marina Hedman   
Ärendet utgår. Beslut tas på nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
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KF § 148     DNR: KU.2015.199  
 
 
 
Fyllnadsval av ny nämndeman i Kalmar tingsrätt, efter Rebecca 
Jonsson   
Tingsrätten meddelar 2015-08-12 att nämndemannen Rebecca Jonsson (M), 
som valts till nämndeman för perioden 2015, entledigats från sitt uppdrag. 
Fyllnadsval måste därför ske för perioden till och med utgången av 2015. 
 
Valberedningen föreslår att Stefan Pernmo utses till ny nämndeman efter 
Rebecca Jonsson. 
 
Per Gröön (C) föreslår att Maggan Drottman utses till ny nämndeman efter 
Rebecca Jonsson. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill besluta enligt 
valberedningens eller Per Grööns förslag och finner att kommunfullmäktige 
vill besluta enligt Per Grööns förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Till ny nämndeman för perioden till och med utgången av 2015 utses 
Maggan Drottman. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Val av ny nämndeman i Kalmar tingsrätt, efter Rebecca Jonsson  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kalmar Tingsrätt 
Maggan Drottman 
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KF § 149     DNR: KU.2014.52  
 
 
 
Val av nämndemän 2016-2019   
Kalmar tingsrätt meddelar att mandattiden för samtliga nämndemän går ut i 
år. Nyval av tre nämndemän måste därför företas för perioden 2016-2019. 
 
Valberedningen föreslår att Elisabet Olsson, Stefan Pernmo och Marie 
Bjerkhaug utses till nya nämndemän för perioden 2016-2019. 
 
Per Gröön (C) föreslår att Elisabet Olsson, Marie Bjerkhaug och Maggan 
Drottman utses till nya nämndemän för perioden 2016-2019. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns fyra olika namnförslag och det är tre som 
ska väljas.  
 
Omröstningsresultat 
Efter öppen omröstning finner ordföranden att Marie Bjerkhaug, Maggan 
Drottman och Elisabet Olsson utsetts till nämndemän för perioden 2016-
2019. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Till nämndemän för perioden 2016-2019 utses Marie Bjerkhaug, Maggan 
Drottman och Elisabet Olsson. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Angående val av nämndemän i Kalmar tingsrätt.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kalmar Tingsrätt 
De valda
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KF § 150     DNR: KU.2015.201  
 
 
 
Information från kommunchefen   
Kommunchefen informerar kring bland annat: 

• Personalförändringar 
• Tillbyggnaden på Konvaljegränd påbörjad 
• Mottagande av put (permanent uppehållstillstånd) 
• SFI - behov av lärare och lokaler 
• Tjänst som integrationssamordnare utanonneras 
• Lågstadiesatsning 
• Förslag om eventuell samverkan kring kultur och fritid  mellan 

Högsby och Hultsfeds kommuner 
• Förstudie § 37 a-projekt 
• Nya system för personal och ekonomi ska införas under 2016 
• Regionkommun - besök av utredare 
• Delegationen för Unga till arbete 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen och önskar få sådan här 
aktuell information vid flera tillfällen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen
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KF § 151     DNR: KU.2015.67  
 
 
 
Medborgarförslag att göra Kyrkogatan till huvudled     
Ett medborgarförslag kom in till kommunfullmäktige i Högsby  
2015-02-25, gällande önskemål om att göra om Kyrkogatan i Högsby till 
huvudled. 
 
Ärendet överlämnades till kommunsstyrelsen för beredning och sedan 
vidare till trafiknämnden. 

 
På Kyrkogatan finns det idag 13 stycken in- och utfarter. Gatan är ca 1 
100 m lång från Storgatan till riksvägen. Körbanan ca 9 m bred vilket är 
väldigt mycket. Det finns dock linjemarkeringar som begränsar 
körbanorna. 
 
Då det har varit stora problem med hastigheten på gatan har det tidigare 
funnits ett farthinder på gatan. Trafiknämnden och förbundsdirektionen 
beslutade 2014-06-02 att farthindret skulle tas bort och att istället införa 
en hastighetsbegränsning på 40 km/h. Detta beslut är verkställt. 
 
Enligt tidigare erfarenheter med införande av huvudled på en gata blir det 
tyvärr också som en följd att hastighetsbegränsningen inte efterföljs på 
samma sätt som tidigare. Trafikanterna får en ökad trygghetskänsla av att 
inga fordon får köra ut i körbanan från anslutande utfarter/gator.  
 
Så med hänsyn till tidigare beslut om fartdämpande åtgärder i form av 
farthinder och senare sänkt hastighet anser gatuavdelningen att ett 
införande av huvudled inte bör genomföras. 
  

Trafiknämnden beslutade 2015-06-01, § 14 att anta gatuavdelningens 
yttrande som sitt eget och återsänder det till kommunsstyrelsen i Högsby 
för vidare beredning. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Trafiknämndens beslut godkännes, innebärande att Kyrkogatan ej görs om 
till huvudled. 
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Beslutsunderlag 
Förslag att göra Kyrkogatan till huvudled 
Beslut TNHÖ § 14/2015 Svar på medborgarförslag 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 192  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK
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KF § 152     DNR: KU.2014.234  
 
 
 
Medborgarförslag angående cykelväg mellan Ruda och Högsby   
Kerstin Winkler, Ruda föreslår i medborgarförslag, daterat 2014-10-20, att 
en cykelväg mellan Ruda och Högsby borde ordnas.  

En förhandsbedömning har gjorts. 
 
2015-04-07, § 27, beslutade kommunledningsutskottet att föreslå 
budgetberedningen att årligen avsätta ytterligare 200 000 kr för gång- och 
cykelvägar och trottoarer, att tillsätta en arbetsgrupp under ledning av 
planarkitekten för att ta fram prioriteringar av insatser samt att beslut om 
insatser görs av kommunstyrelsen. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 
Protokoll 2015-06-02 - KU § 52 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 191 
KU § 27, 2015-04-07.pdf  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK 
Stadsarkitekten 
Plan - och byggchef
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KF § 153     DNR: KU.2014.235  
 
 
 
Medborgarförslag angående cykelväg mellan Ruda och Högsby, Berga 
och Högsby samt mellan Långemåla och Ruda   
Åke Lundberg, Ruda, föreslår i medborgarförslag daterat 2014-10-17, att 
cykelvägar anläggs mellan Ruda och Högsby, Berga och Högsby samt 
mellan Långemåla och Ruda. 

En förhandsbedömning har gjorts. 
 
2015-04-07, § 27, beslutade kommunledningsutskottet att föreslå 
budgetberedningen att årligen avsätta ytterligare 200 000 kr för gång- och 
cykelvägar och trottoarer, att tillsätta en arbetsgrupp under ledning av 
planarkitekten för att ta fram prioriteringar av insatser samt att beslut om 
insatser görs av kommunstyrelsen. 
 
Ruda Samhällsförening har även upprättat ett förslag till Leader-projekt 
som ska lämnas in till Astrid Lindgrens hembygd. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Kommunen är positiv till Ruda Samhällsförenings förslag till Leader-
projekt om cykelvägar. 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
_____ 
 
Förslag under kommunfullmäktige 
Lars Elmborg (KD) föreslår som tillägg till kommunstyrelsens förslag att 
arbetsgruppen som är tillsatt för att planera för framtida satsningar 
avseende gång- och cykelvägar ska till kommunfullmäktige i september  
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KF § 153     DNR: KU.2014.235  
 
 
2016 redovisa hur långt arbetet avancerat. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige godkänner Lars Elmborgs 
tilläggsförslag och finner att så är fallet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget överlämnas till den nya arbetsgruppen för planering 
och prioritering av anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar i 
kommunen.  
 
Kommunen är positiv till Ruda Samhällsförenings förslag till Leader-
projekt om cykelvägar. 
 
Medborgarförslaget är därmed besvarat. 
 
Arbetsgruppen som är tillsatt för att planera för framtida satsningar 
avseende gång- och cykelvägar ska till kommunfullmäktige i september 
2016 redovisa hur långt arbetet avancerat, enligt Lars Elmborgs (KD) 
tilläggsyrkande. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 
Projekt Cykla mera cykla säkert -sammanfattning.pdf 
PROJEKT CYKLA MERA.pdf 
KU § 27, 2015-04-07.pdf 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 190  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK 
Stadsarkitekten 
Plan- och byggchefeen 
KF
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KF § 154     DNR: KU.2014.155  
 
 
 
Motion angående tillgänglig badplats i Högsby kommun    
Kristdemokraterna inkom 2014-06-10 med en motion om tillgänglig 
badplats. 
 
Den 1 maj startade Myndigheten för delaktighet som har ett tydligt 
uppdrag; Verka för att funktionshinderspolitiken ska få genomslag i hela 
samhället.  

 
Kristdemokraterna vill att Högsby kommun ska vara en kommun som 
öppnar upp även fritidsaktiviteterna för alla. Det kan bara vara positivt, 
men kräver en del åtgärder.  
 
Kristdemokraterna vill att kommunen tar tag i frågan och gör något nu.  

 
Kristdemokraterna i Högsby föreslår därför  

 
• Att kommunen tar beslut om att göra minst en badplats tillgänglig i 

ordets rätta bemärkelse. 
• Att kommunen ordnar med omklädningsrum och toalett som är 

handikappanpassat på badplatsen. 
• Att kommunen ser till att det finns en asfalterad gång (eller annat 

material som går lätt att förflytta en rullstol eller rollator på) som leder 
ner i vattnet. Ledstång att hålla i. 

• Att kommunen har tillgängligheten som begrepp i alla beslut.  
 

Kommunstyrelsen gav 2015-02-10, § 45 kommunchefen i uppdrag att 
utreda lämplig plats samt även ta fram kostnader för 
tillgänglighetsanpassning, så att frågan kan tas upp i budgetberedning 2016. 
 
Kommunchefens yttrande 
Gösjöbadet är en lämplig plats. Kostnaderna beräknas uppgå till cirka  
200 000 kr. Asfalterad gång 70 000 kr, ramp 75 000 kr, tillgängligt 
omklädningsrum 50 000 kr. När det gället handikappanpassad toalett 
föreslås att det upprättas i samband med att nytt servicehus uppförs och 
kostnaden ingår då i kostnaden för servicehuset.  
 
I budget 2016 ingår ett investeringsäskande från Kommunledningsutskottet 
på 2 miljoner kronor för badplatser.  
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KF § 154     DNR: KU.2014.155  
 
 
 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att tillstyrka 
motionen.  
 
Finansiering sker inom investeringsäskandet för badplatser från 
kommunledningsutskottet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Motionen tillstyrks enligt kommunchefens förslag. 
 
Finansiering sker inom investeringsäskandet för badplatser från 
kommunledningsutskottet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående tillgänglig badplats i Högsby kommun 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 168  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Ekonomi 
Fritidshandläggaren 
Fritidschefen
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KF § 155     DNR: KU.2014.147  
 
 
 
Motion angående livsmedelspolicy för Högsby kommun        
Centerpartiets fullmäktigegrupp i Högsby har lämnat in en motion om att 
upprätta en Livsmedelspolicy för Högsby kommun. Ett utkast till 
livsmedelspolicy medföljer motionen. Centerpartiet anser att Högsby 
kommun skall ställa krav på att grundläggande lagstiftning följs av samtliga 
aktörer för att säkerställa kvalitet och begränsa miljöstörningar vid 
upphandling av av all livsmedel.   
 
Förslag under kommunfullmäktige 
Diana Bergeskans (C) föreslår att motionen avslås eftersom 
Regionförbundet håller på att ta fram en livsmedelsstrategi för länet samt 
att vi ingår i den gemensamma inköpscentalen och där finns policys som 
reglerar upphandlingar.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill godkänna motionen eller 
avslå densamma och finner att kommunfullmäktige vill avslå motionen. 
Omröstning begärs och genomförs.  
 
Beslutsordning 
Den som vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag röstar ja och den som 
vill besluta enligt avslagsförslaget röstar nej. 
 
Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avges 16 ja-röster, 15 nej och 1 avstår. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Högsby kommun upprättar en livsmedelspolicy med utgångspunkt från det 
av Centerpartiet upprättade utkastet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 155     DNR: KU.2014.147  
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående livsmedelspolicy för Högsby kommun 
Förhandsbedömning motion 1.doc 
Protokoll 2015-06-04 - SU § 33 
Protokoll 2015-08-18 - KS § 174  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Socialchefen 
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KF § 156     DNR: KU.2015.214  
 
 
 
Avsägelse från politiskt uppdrag, Rebecca Jonsson   
Rebecca Jonsson (M) avsäger sig i skrivelse daterad 2015-08-31 sitt 
uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Rebecca Jonssons (M) avsägelse godkännes. 
 
Beslutet översänds till Länsstyrelsen i Kalmar län för ny sammanräkning 
avseende ny ersättare i kommunfullmäktige. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Rebeccca Jonsson 
Länsstyrelsen 
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KF § 157     DNR: KU.2015.222  
 
 
 
Enkel fråga angående skymd sikt   
Heléne Danielsson (KD) vänder sig till vice ordförande i direktionen för 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund Anders Svensson (M) och 
efterhör hur ofta kontroller görs för att se över så att inte häckar och 
buskage växer upp så pass att sikten försämras. Danielsson vill också veta 
vad som händer om markägare inte vidtar nödvänliga åtgärder? 
 
Anders Svensson (M) svarar att han ska ta upp frågan på 
förbundsdirektionens möte den 28 september. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Anders Svensson 
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KF § 158     DNR: KU.2015.223  
 
 
 
Enkel fråga angående digitala hastighetsmätare   
Veronica Johansson (SD) vänder sig till vice ordförande i direktionen för 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund Anders Svensson (M) och 
efterhör hur många digitala hastighetsmätare det finns i kommunen, hur de 
får användas, vem ansvarar för uppsättandet och hur går utvärderingen till? 
Johansson föreslår att fler hastighetsmätare sätts upp. 
 
Anders Svensson (M) svarar att Högsby och Hultsfreds kommuner 
tillsammans äger en digital hastighetsmätare. Svensson lovar ta upp förslag 
om inköp av flera hastighetsmätare på nästa förbundsdirektionsmöte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Anders Svensson 
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KF § 159     DNR: KU.2015.224  
 
 
 
Enkel fråga angående § 37 a-projekt   
Leif Gustavsson (SD) tackar för kommunchefens information tidigare 
under kvällen och hoppas det kommer fler sådana informationer till 
kommunfullmäktige framöver. Gustavsson frågar om någon uppföljning av 
§ 37 a-projektet kommer att ske och om fullmäktige i så fall kommer att få 
del av den? 
 
Kommunchef Anders Johansson svarar att kommunfullmäktige kommer att 
få del av uppföljningen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen 
KF 
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KF § 160     DNR: KU.2014.224  
 
 
 
Enkel fråga angående terminalen   
Leif Gustavsson (SD) påpekar vikten av att kunna hålla toaletterna vid 
resecentrum öppna och frågar om kommunen har planerat att vidta några 
åtgärder för att hålla ordning och motverka vandalismen i väntsalen vid 
resecentrum? 
 
Kommunchef Anders Johansson svarar att ansträngningar har gjorts för att 
kunna lösa situationen, men att det inte fungerar i dagsläget. 
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KF § 161     DNR: UU.2014.12  
 
 
 
Enkel fråga kring krishantering förskola, Juvelernas hus     
Anders Svensson (M) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och efterhör om kommunen betalat faktura ställd 
till Juvelernas Hus avseende konsulthjälp i samband med krishändelse? Har 
fakturan betalats vill Svensson veta anledning till att kommunen gått in och 
betalat och med vilket belopp? Svensson vill ha en skriftlig redovisning till 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att 
ärendet kommer att behandlas av kommunledningsutskottet imorgon och av 
kommunstyrelsen den 15 september. Redovisning av kommunstyrelsens 
beslut kommer att ske på nästa kommunfullmäktigemöte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KSO 
KF 
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KF § 162     DNR: KU.2015.225  
 
 
 
Enkel fråga angående de funktionshindrades situation i Högsby 
kommun   
Tommy Palmgren (V) anser att det finns funktionshindrade personer som 
skulle kunna klara sig utan hemtjänst om de hade tillgång till en permobil, 
men det är inte alla som har möjlighet att skaffa permobil. Palmgren vill att 
en översyn av mjuk sektor görs och vänder sig till socialutskottets 
ordförande Marcus Schön (M) och vill veta vad som kan göras för att 
förbättra situationen för de funktionshindrade i Högsby kommun. 
 
Marcus Schön (M) besvarar frågan vid nästa 
kommunfullmäktigesammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Marcus Schön 
KF 
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HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA 
         
Kommunfullmäktige 2015 —2018 
   

Datum 2015-09-07   
 

               
   Omröstningar      

     § 155     §     

Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(S) Jonas Erlandsson   X   X         
(C) Stihna Johansson-
Evertsson  X X          

(S) Jenny Joelsson   X  X         

(SD) Leif Gustavsson   X X          

(S) Carl-Axel Blom  X  X     

(C) Ingemar Svanström   X X          

(M) Anders Svensson   X  X         

(KD) Lars Elmborg   X  X         

(S) Sofie Gustafsson Catarina Thunberg X  X         

(SD) Sune Olsson   X X          

(C) Ewa Engdahl Lina Danlid Burke  X X          

(S) Magnus Gabrielsson   X  X         

(S) Diana Bergeskans   X  X         

(C) Per Gröön  X X            

(SD) Lennart Persson  -           

(S) Åke Gustavsson   X  X         

(M) Marcus Schön  X X          

(KD) Heléne Danielsson   X  X         

(S) Ingrid Axelsson   -           

(C) Mikael Jonnerby   X X          
(MP) Gunilla Schollin-
Borg Berith Ljung X X          

(SD) Philip Rosvall   X X          

(S) Torbjörn Carlreus Helene Josefsson X   X         

(S) Solweig Ekh Per-Ola Herdinius X   X         
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HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA  

     
Kommunfullmäktige 2015—2018    Datum 2015-09-07  

        
                
   Omröstningar      

   § 155   §   

Ledamöter Tjänstgörande ersättare  Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår 

(S) Ingbritt Loberg  X   X         

(SD) Evert Andersson Henrik Wallin X X      

(C) Rosa Lopez   X X           

(M) Carl-Wiktor Svensson   -            

(S) Kent-Sören Bergström   X  X         

(V) Agneta Öberg Tommy Palmgren  X   X       

(KD) Tuva Bojstedt   X X          

(S) Josefine Wistemark 
Sabina Bergeskans-
Skogh  X  X         

(C) Jens Gustafsson   X X           

(SD) Samsouy Persson Veronica Johansson X X           

(C) Anders Ek  X X      
   16 15 1    
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